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Zápis číslo: 8/2020 

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BEDNÁREC 

Bednárec, budova OÚ, dne 20.12. 2020, 17:00 až 18:30 hodin.  

Zasedání se zúčastnili členové ZO:  
 R. Urban, A. Janůtková, V. Novák, J. Havelková, M.Králová 

Omluveni: M. Závodský 

Neomluven: J. Povolný 

Občané: viz. příloha zápisu č. 2 – prezenční listina  

Program: 

bod 1: Zahájení 
bod 2: Volba starosty obce 
bod 3: Schválení rozpočtu na rok 2021 
bod 4: Různé, diskuse 
bod 5: Závěr 
 

bod 1:  Zahájení 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil druhý místostarosta obce, pan Radovan Urban, jako předsedající.  
Přivítal přítomné občany a konstatoval, že přítomno je 5 zastupitelů a zastupitelstvo obce je tedy 
usnášeníschopné.  

Předsedající určil zapisovatelem Janu Havelkovou a ověřovateli zápisu V. Nováka a A. Janůtkovou.  

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou, která byla řádně zveřejněna 
na úřední desce a tvoří přílohu č. 1 zápisu. Poté požádal, aby členové ZO vznesli námitky nebo návrhy 
na doplnění projednávaných bodů programu.  

K návrhu programu nebyly vzneseny žádné námitky ani další návrhy na doplnění.  

 

bod 2:  Volba starosty obce 

Předsedající vyzval přítomné, aby vznesli návrhy na kandidáta na místo starosty obce. Nikdo neprojevil 
zájem být starostou, ani nikdo nebyl navržen. 

 

bod 3:  Schválení rozpočtu na rok 2021 

 

RU: Seznámil přítomné s tím, že pro rok 2020 je sestaven rozpočet jako přebytkový, plánované příjmy 
jsou ve výši 2.422.400,- Kč, výdaje ve výši 1.743.910,- Kč . 

Veškeré podklady jsou přístupné na úřední desce nebo webových stránkách obce. 
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Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO schvaluje návrh rozpočtu na rok 2021 jako přebytkový a návrh rozpočtového výhledu na roky 2021-
2023. 

Usnesení č. 1-8z/2020 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 5; proti – 0; zdrželi se hlasování – 0 

  

bod 4:  Různé, diskuse 

RU – seznámil přítomné s RO č. 12 schváleným druhým místostarostou 
 
 
Dále seznámil přítomné s nutností zřízení 3 členné inventarizační komise a navrhl jako její předsedkyni 
paní Alenu Janůtkovou a členy paní Martinu Hryzákovou a pana Vladimíra Nováka. K návrhu složení 
Inventarizační komise nepadly žádné další návrhy. Navržení členové souhlasili. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení:  

ZO zřizuje s okamžitou platností inventarizační komisi ve složení: předsedkyně Alena Janůtková, členka 
Martina Hryzáková a člen Vladimír Novák. 

Usnesení č. 2-8z/2020 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 5; proti – 0; zdrželo se hlasování – 0 

Po hlasování druhý místostarosta nařídil Inventarizační komisi provézt inventarizaci majetku a závazků 
obce Bednárec v období od 1.1.2021 do 25.1.2021.  

 

- cena kapra se zvýšil o 5,- za kg, tedy letošní rybu občané zakoupí za 60,- Kč/kg 

- hodnotu soch z kapličky necháme posoudit pana Fialu z Jindřichohradeckého muzea 

- obecní kalendáře budou k vyzvednutí na OÚ po Novém roce v úředních hodinách 

- přišla žádost o nové číslo popisné po kolaudaci p. Hrádka 

 

Dále seznámil přítomné se zvýšením minimální mzdy a s nutností tak navýšit minimální odměnu OÚ.  
 

Na základě diskuse předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO schvaluje nový sazebník odměn OÚ: 

1) 95 Kč/hod. – úklid budov (OÚ), péče o záhony (pomník, předzahrádka OÚ, dvorek OÚ), vedení obecní  

    kroniky 

2) 105 Kč/hod. – sečení návsi, odklízení sněhu, ostatní práce v zastavěném území obce, vedení místní  

    knihovny, péče o rybníky 

3) 115 Kč/hod. – práce v lese, jiné práce mimo zastavěné území obce 
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Usnesení č. 3-8z/2020 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 5; proti – 0; zdrželo se hlasování – 0 

 

- RU informoval spolu s VN o stavu lesní cesty k obecní závoře, která je zničená z důvodu těžby 
dřeva v okolních lesích, ZO se dohodlo, že po Novém roce budou majitelé lesů písemně 
obeznámeni s danou situací a upozorněni na řešení opravy obecní cesty po kůrovcové kalamitě 

 

Petr Urban – požádal obec o stanovisko ke stavu obecního pozemku před jejich domem, zda se obec bude 
nějak podílet na zpevnění terénu a dále požádal zastupitelstvo o stanovisko k pokácení túje u kapličky, 
která měla být odstraněna po vysazení líp, ale k dnešnímu dni se tak nestalo. ZO se dohodlo, že 
stanovisko k daným podnětům dá na příštím zasedání. 

p. Mikeš – na kopci u jejich domu nesvítí lampa veřejného osvětlení 

bod 5:  Závěr 

Předsedající ukončil zasedání v 18:30 hodin.  

 

Druhý místostarosta obce Radovan Urban ......................................................... 

Zapsala Jana Havelková ......................................................... 

ověřila Alena Janůtková ......................................................... 

ověřil Vladimír Novák ......................................................... 

 

vyvěšeno dne: ......................................................... 

sejmuto dne: ......................................................... 

 

 

Seznam příloh:  

1) Pozvánka na zasedání  

2) Prezenční listina     


